

杂货店转型计划与修车厂现代化计划
KOJADI LOAN SCHEME FOR TUKAR AND ATOM

Guarantor Application Form 担保人资料表格

Applicant's Name 贷款人姓名		Loan App. Ref. No
Applicant's IC 贷款人身份证号码		

Particulars of Guarantor 担保人资料	
Name (As in I/C) 与身份证相同之姓名	Name in Chinese (If Any) 中文姓名
I/C No. (Old 旧) 身份证号码 (New 新)	Date of Birth 出生日期
Gender 性别 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	Nationality 国籍
	Race 种族
Relationship with Applicant 与申请人关系	
Residential Address 住址	
Tel 电话号码 Home 住家 Mobile 手提	Fax 传真号码 Home 住家 Office 公司
Email 电邮	
Name of Company / Employer 公司/雇主名字	Employed 受薪 <input type="checkbox"/> Self Employed 自雇 <input type="checkbox"/>
Company / Employed Address 公司/雇主地址	
Position Held 职位 _____	
Monthly Income 月收入	RM _____
Years of Service 服务年数 _____	

I hereby consent to and authorize KOJADI to verify information furnished by me with any part or any agency that KOJADI deems fit including CBM, CCRIS, CTOS or from whatsoever sources and/or by whatever means that KOJADI deem appropriate. I agree that KOJADI and the loan approving committee shall not for any reason be liable for any claim, damage or liability howsoever arising (including indirect, special, consequential or punitive damages or any monetary loss) to me due to the inaccuracy, incompleteness or inauthenticity of its contents or for the consequences of reliance which may be placed on the information.

本人授权自立合作社于必要时向各有关机构，包括 CBM, CCRIS, CTOS 及其余合适单位查证本人所提供的资料。本人同意及接受，自立合作社若有或从上述相关机构获取的资料，基于其内容有失准确性或错误而影响本人的贷款申请，自立合作社或贷款批准委员会无需承担任何法律后果或作出任何形式的金钱赔偿。

Acknowledgement by Guarantor 确认同意作为担保人

担保人签名
Signature of GUARANTOR

Name 姓名

I/C No 身份证号码

Date 日期

Required Documents 所需文件

1. Photograph of the Guarantor
担保者的照片
2. Two copies of GUARANTOR's I/C (front & back)
两份担保人的身份证前后复印本
3. Copy of GUARANTOR's latest income tax Form BE/B or EA Form or EPF Statement
担保人最新所得税 B/BE 表格复印本或 EA 表格或公积金结单
4. Guarantor must be a Malaysian citizen aged between 21 to 53 years
担保人必须是马来西亚公民，年龄介于 21 岁至 53 岁之间
5. 1 guarantor with monthly income not less than RM2,000
一位月入不少于 RM2,000 的担保人